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برهانی: 
 قائدی می تواند 

 هم در تیم ملی و هم 
در اروپا بازی کند

 بیژیف و کوربانوف با گاتسالوف  
به ایران می آیند

تسنیم: تیمور بیژیف و ماگومد کوربانوف از 
جمله کشتی گیران عنوان دار روسی هستند که 
این هفته همراه با گاتسالوف به ایران خواهند 
آمد. مسابقات کشتی آزاد باشگاه های جهان 
روزهای 28 و 29 بهمن در سالن هفت  تیر تهران 
برگزار می شود و بانک شهر که بخش زیادی از 
ملی پوشان اعزامی به رقابت های جهانی 2022 
بلگراد را به خدمت گرفته، نماینده ایران در این 
دوره از رقابت هاست. روسیه یکی از تیم های 
شرکت کننده در جام باشگاه های جهان است که 
در بین آنها نفرات شاخصی چون تیمور بیژیف 
و ماگومد کوربانوف از عنوان داران جهان دیده 
می شود. این تیم با رامیز گامزاتوف )قهرمان 
جام یاریگین( در 57 کیلو، مسلم مختهانوف 
)قهرمان جام علی اف( در 61 کیلو، شامیل 
ممدوف )قهرمان جوانان جهان( در 65 کیلو، 
یوگنی ژربایف )دارنده مدال برنز جهان( در 70 
کیلو، تیمور بیژویف )دارنده مدال برنز جهان( 
در 74 کیلو،  احمد عثمان اف )دارنده مدال نقره 
جوانان جهان( در 79 کیلو، ارسلان باگایف 
)قهرمان جوانان اروپا( در 86 کیلو، اسخاب 
سعداله یف در 92 کیلو،  ماگومد کوربانوف 
)دارنده مدال نقره جهان( در 97 کیلو و اریک 
دژیویف در 125 کیلوگرم در این رقابت ها 
شرکت خواهد کرد. حاجی مراد گاتسالوف 
قهرمان المپیک و جهآنکه خودش سابقه حضور 
در لیگ برتر کشتی آزاد ایران را دارد و اکنون 
سرمربی تیم ملی روسیه است، این تیم را در 
سفر به تهران همراهی خواهد کرد. ماگومد 
قربان علی یف قهرمان پیشین کشتی جهان هم 

به عنوان مربی همراه اوست. 

خارجازمستطیلسبز

 صلاح برای فروش 
لیورپول قصد دارد ستاره مصری خود را 
در بازار نقل و انتقالات بفروشد. به گزارش از 
تلگراف، بهترین فصل گلزنی صلاح با لیورپول، 
اولین فصل او است که در آن ۳1 گل در لیگ 
برتر به ثمر رساند. با در نظر گرفتن پنالتی ها او 
به طور تقریبی هر 90 دقیقه یک گل به ثمر رساند 
ولی رفته رفته افت کرد. در هر یک از چهار فصل 
بعدی لیگ برتر، صلاح بین 19 تا 2۳ گل به ثمر 
رساند ولی در این فصل افت او با افت لیورپول 
همزمان شده است. صلاح ژوئن آتی ۳0 ساله 
خواهد شد و اگر قصد دارد راهی تیم دیگری 
شود باید در همین تابستان اقدام کند در غیر این 
صورت ممکن است دیگر نتواند راهی یک تیم 
بزرگ شود.  صلاح در کنار سادیو مانه و روبرتو 
فیرمینو درخشش بسیار خوبی داشت ولی رفتن 
مانه به بایرن مونیخ و مصدومیت های فیرمینو 
باعث شد تا صلاح هم کارآیی لازم را در تیم 
نداشته باشد. باشگاه انگلیسی آماده فروش این 
مهاجم در فصل نقل و انتقالات تابستانی است، 
چراکه این بازیکن پس از امضای قرارداد جدید 
با افزایش دستمزد قابل توجه، انتظارات مدیران 
این تیم را برآورده نکرد. پی اس جی، رئال مادرید 
و بایرن مونیخ در حال حاضر از جمله تیم هایی 

هستند که خواستار جذب صلاح هستند. 

خبـــــر

 دیدار با عراق بدون سرمربی؟
سالپنجم

شماره1493

آرمان ملی:  در حالی که سرمربی تیم ملی 
فوتبال هنوز مشخص نشده و منابع عراقی 
از دیدار دوستانه با تیم فوتبال کشورمان در 
ابتدای سال جدید خبر می دهند، فدراسیون 
فوتبال برگزاری دیدار با عراق را تایید نکرده 

است! 
 منابع عراقی 

هفته گذشته یک رسانه  عراقی مدعی 
شد که تیم ملی فوتبال این کشور به مصاف 
ملی پوشان کشورمان خواهد رفت. روز 19 
بهمن خبرگزاری »شفق نیوز« عراق نوشت:  
نشست مدیران فدراسیون فوتبال عراق با 
حضور رئیس، نواب رئیس و اعضای هیات 
رئیسه این فدراسیون برگزار شد. در این جلسه 
با برگزاری دیدار دوستانه تیم ملی عراق مقابل 
تیم های ملی ایران و تایلند، در ماه مارس 
)اسفند 1401 یا فروردین 1402( موافقت 
شد. فدراسیون فوتبال ایران تمایل داشت 
دیدار با تیم ملی این کشور در تهران برگزار 
شود، اما طرف عراقی تلاش می کند دو تیم در 

بغداد مقابل هم صف آرایی کنند. 
 گزارش الکوره 

جدید  سرمربی  تکلیف  که  حالی  در 
تیم ملی مشخص نشده، یک سایت عربی 
از برگزاری دیدار دوستانه ایران و عراق در 
ورزشگاه آزادی خبر داد. سایت الکوره خبر 
داد که تیم های ملی فوتبال ایران و عراق در 
فیفادی ماه مارس )بازه زمانی 29 اسفند 
تا 8 فروردین 1402( در ورزشگاه آزادی به 
مصاف هم خواهند رفت. پیش تر منابع عراقی 
از احتمال برگزاری این مسابقه در بغداد خبر 
داده بودند، اما اکنون سایت الکوره از قول یک 
منبع نزدیک به فدراسیون فوتبال عراق نوشته 
که »خسوس کاساس سرمربی عراق با برگزاری 
دیدار دوستانه با ایران در تهران موافقت کرده 
است.« این منبع خبری همچنین از لغو مسابقه 

دوستانه عراق با تایلند خبر داده است. 
 واکنش فدراسیون عراق 

ماجرای بازی دوستانه تیم ملی کشورمان با 
تیم ملی عراق در چند روز گذشته در رسانه های 
عراق بازتاب متفاوت داشت. برخی از رسانه ها 
از اختلاف طرفین درباره مکان برگزاری بازی 

دوستانه خبر دادند. البته طبق آخرین اخبار 
داخلی ورزشگاه آزادی تهران میزبان این 
بازی دوستانه خواهد بود. در همین رابطه 
فارس به سراغ محمد عماد مدیر روابط 
عمومی فدراسیون فوتبال عراق رفت تا درباره 
جزئیات این بازی جویا شود. مسئول روابط 
عمومی فدراسیون عراق به فارس، گفت: ما 
نامه رسمی از فدراسیون ایران برای برگزاری 
بازی دوستانه با تیم ملی عراق به میزبان تهران 
دریافت کردیم. تاریخ پیشنهاد برگزاری این 
بازی در ایام فیفا دی پیش رو یعنی از 20 تا 
28 مارس بود. وی افزود: بعد از بررسی این 
درخواست ما موافقت خود را با برگزاری بازی 
در تاریخ پیشنهادی اعلام کردیم ولی ما دوست 
داشتیم این بازی در بغداد برگزار شود. مسئول 
فدراسیون فوتبال عراق ادامه داد: فدراسیون 
فوتبال ایران این درخواست ما را مبنی بر 
برگزاری بازی به میزبانی بغداد نپذیرفت. اما 
فقط یک اختلاف سلیقه در میان بود و مساله 
دیگری نبود. در نهایت این بازی در ایران و به 

میزبانی تهران برگزار خواهد شد. 
 توضیح فدراسیون ایران 

سخنگوی فدراسیون فوتبال توضیحاتی 
درمورد دیدار دوستانه با عراق، آخرین وضعیت 
موارد  برخی  و  تیم ملی  انتخاب سرمربی 
مطروحه در جلسه روز گذشته هیات رئیسه 

ارائه کرد. احسان اصولی در گفت وگو با فارس، 
درمورد برخی انتقادات مطرح شده نسبت 
به بلاتکلیف ماندن وضعیت سرمربیگری 
تیم ملی فوتبال کشورمان پس از جلسه روز 
گذشته هیات رئیسه آن هم در شرایطی که 
سایت های عربی مدعی هستند این تیم در 
فیفادی فروردین در تهران از عراق میزبانی 
خواهد کرد، اظهار داشت: اگر قرار باشد ما بازی 
دوستانه ای برگزار کنیم، قطعا با سرمربی اصلی 
خود بازی خواهیم کرد. بحث بازی دوستانه 
با عراق هم قطعی نشده و هنوز در مرحله 
مذاکرات ابتدایی است. وی افزود: برگزاری 
یک بازی دوستانه زمانی به قطعیت می رسد 
که تفاهم نامه ای امضا و تاریخ و محل برگزاری 
بازی نهایی و مشخص شود. مثل بازی های 
دوستانه ای که خود ما برای تیم ملی فوتسال، 
تفاهم نامه اش را امضاء کردیم و همه چیز 
مشخص است. الان هم فدراسیون فوتبال 
با کشورهای زیادی مکاتبه کرده و می کند. 
امکان دارد کشورهای دیگر هم از ما درخواست 
و با ایران مکاتبه کنند. زمانی یک بازی را قطعی 
اعلام خواهیم کرد که تاریخ و محل آن در قالب 
یک قرارداد مورد پذیرش قرار گرفته باشد 
اما درباره دیدار با عراق هنوز چنین اتفاقی 
نیفتاده است. سخنگوی فدراسیون فوتبال 
درمورد اینکه آیا رئیس و اعضای هیات رئیسه 

در فرصت حدود یک ماهه تا قبل از فیفادی 
آتی در مورد انتخاب سرمربی تیم ملی صحبت 
خواهند کرد، گفت: تردید نکنید برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی بحث و صحبت می کنیم و در 
این زمینه برنامه داریم. کارهای کارشناسی در 
حال انجام است اما اینکه بخواهیم جزئیات را 
بگوییم، حرفه ای نیست و هیچ جای دنیا هم 
چنین کاری نمی کنند. اصولی درخصوص 
برخی نگرانی ها مبنی بر بی تفاوتی و بی خیالی 
فدراسیون نسبت به این موضوع مهم، توضیح 
داد: به هیچ وجه بی خیالی وجود ندارد. روی 
این بحث حساسیت بسیار زیادی هم داریم و 
اعلام نشدن جزئیات صحبت ها و گفت وگوها، 
به معنی بی خیالی رئیس و هیات رئیسه 
فدراسیون نیست. کار خود را به خوبی انجام 
داده و در ادامه خیلی روشن و واضح توضیح 
خواهیم داد، اما اکنون در این مقطع اعلام 
شرح مذاکرات، کاری غیرحرفه ای است که 
چنین کاری انجام نمی دهیم. وی درمورد 
بررسی گزارش های مالی فدراسیون در جلسه 
روز یکشنبه گذشته هیات رئیسه و اینکه 
آیا این گزارش ها برای مجمع 27 اسفند در 
اختیار اعضای مجمع قرار می گیرد، گفت: 
صورت های مالی آماده است و در جلسه 27 
اسفند مطرح خواهد شد. البته درمورد کمیته 
مستقل حسابرسی فدراسیون، روز گذشته 
پیشنهادات ما برای ارائه به مجمع آماده شد. 
در اساسنامه قید شده باید برای تشکیل کمیته 
مستقل حسابرسی باید هیات رئیسه افرادی را 
به مجمع پیشنهاد بدهد. در جلسه روز گذشته 
نام این افراد صورت جلسه و تایید شد.  ما هم 
نام آنها را به مجمع اعلام خواهیم کرد تا پس 
از رأی اعتماد گرفتن از اعضای مجمع، کار 
خودش را آغاز کند. سخنگوی فدراسیون 
درخصوص مشخص نشدن نایب رئیس بانوان، 
توضیح داد: هنوز رئیس فدراسیون گزینه 
مدنظر خود را به هیات رئیسه معرفی نکرده 
است. اصولی درمورد اینکه آیا جلسه هیات 
رئیسه فدراسیون قبل از اتمام سال به میزبانی 
جزیره خارک برگزار خواهد شد، گفت: قطعا 
قبل از اتمام سال جلسه داریم که به احتمال 
بسیار زیاد در جزیره خارک برگزار خواهد شد. 

   خرید 
 هافبک سابق تیم ملی ازبکستان با عقد قراردادی 
رسمی به صنعت نفت آبادان پیوست. شاروف 
موخیدینوف، هافبک مهاجم ازبکستانی تا پایان 

فصل به جمع طلایی پوشان دیار اروند پیوست.

      آخرین تمرین  
 آخرین تمرین پی اس جی برای جدال حساس 
برابر بایرن مونیخ در یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
برگزار شد و کیلیان امباپه بدون مشکل آن را به اتمام 

رساند.

           تبریک
در میان کسانی که قهرمانی رئال در جام 
باشگاه های جهان را تبریک گفتند، نام گرت 
بیل نیز به چشم می خورد که در نوع خود اتفاق 

جالبی است.
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کوتاه
فارس:  مدافع اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان برای این 
رشته آرزوی شرایط بهتری کرد. محمد انصاری در حاشیه 
مراسم تجلیل از مادران و همسران ورزشکاران و قهرمانان، 
اظهار داشت: اتفاق خیلی خوبی است. پشت پرده همه 
موفقیت های ورزشکاران، زحمات خانواده آنها است  و برگزاری 
این مراسم اتفاق خیلی خوبی است که سبب خوشحالی 
ورزشکاران و خانواده آنها می شود. وی درمورد اینکه مادران 
همیشه نقش مهمی در پرورش ورزشکاران دارند، گفت: پشت 
هر مرد موفقی هم مادر خوب است و هم همسر خوب. ان شاءا... 
خدا سایه آنها را سال ها بالای سر همه نگه دارد و بتوان ضربه ای 
زحمات جبران ناپذیر مادران را جبران کرد . مدافع اسبق 
تیم ملی و باشگاه پرسپولیس درمورد نقش مادر و همسر خود 
در موفقیت هایش آن هم در شرایطی که یک ورزشکار ممکن 
است سختی بکشد یا روحیه خوبی نداشته باشد، گفت: زندگی 
کردن با یک ورزشکار درسطح قهرمانی واقعا کار سختی است . 
شاید درک کردن شرایط خاص ورزشکاران اذیت کننده باشد. 
همان گونه که گفتم زمینه بخش عمده ای از موفقیت ورزشکاران 
خانواده، همسر، مادر و سایر عزیزانی هستند که این شرایط را 
فراهم کردند.  انصاری درخصوص شرایط فعلی فوتبال کشور، 
گفت: ان شاءا... شرایط فوتبال کشور بهتر شود و اتفاقاتی بیفتد 

که شاهد پیشرفت فوتبال کشور باشیم. 

بیــنالمــلل
 پپ گواردیولا توانست با پیروزی تیمش برابر استون ویلا 
بالاتر از یورگن کلوپ و ژوزه مورینیو قرار گیرد. در ادامه هفته 
بیست و سوم لیگ جزیره، منچسترسیتی در ورزشگاه اتحاد 
میزبان استون ویلا بود که توانست این تیم را با نتیجه ۳ بر یک 
شکست دهد و با 48 امتیاز و یک بازی بیشتر از آرسنال، به رده 
دوم بازگردد. گواردیولا با پیروزی در این دیدار به رکورد 184 
برد در 250 بازی در لیگ برتر رسید که بالاترین تعداد پیروزی 
در 250 بازی اول یک مربی در لیگ برتر انگلیس است. پیش 
از این یورگن کلوپ توانسته بود در 160 بازی از 250 بازی اول 
خود با لیورپول در لیگ پیروز شود. ژوزه مورینیو که سرمربی 
چلسی، منچستریونایتد و تاتنهام بوده است، 158 برد، سر 
آلکس فرگوسن 152 برد، آرسن ونگر 146 برد و رافائل بنیتس 
1۳8 برد در این تعداد بازی در لیگ برتر کسب کردند. آرسنال 
و منچسترسیتی چهارشنبه شب در لیگ برتر در دیداری 
حساس و فینال گونه در لیگ برتر برابر هم به میدان می روند.  
سرمربی اسپانیایی سیتی پیش از این دیدار گفت: آرسنال یک 
بازی کمتر از ما انجام داده است. باید تمام دیدارهای قبلی را 
فراموش کنیم. ما به لندن می رویم تا در آنجا برنده شویم. اگر 
یک تیم در نیم فصل اول 50 امتیاز می گیرد، به این دلیل است 

است که آنها بسیار قوی هستند. آرسنال ثابت کرده 
تیم خیلی خوب و قدری است. شاگردان 
گواردیولا خیلی زود و در دقیقه 4 روی کرنر 

ارسالی محرز و ضربه سر رودری به گل 
اول دست یافتند. در دقیقه ۳9، با 
اشتباه امیلیانو مارتینس، دروازه بان 
استون ویلا و روی پاس ارلینگ 
هالند، گوندوغان گل دوم سیتیزن ها 
را به ثمر رساند. در اوقات تلف شده 

سیتی موفق شد توسط محرز از روی 
نقطه پنالتی به گل سومش برسد. 
در نیمه دوم و روی اشتباه مدافعان 
منچسترسیتی، واتکینز یکی از گل ها 

را جبران کرد تا شاگردان گواردیولا با 
نتیجه ۳ بر یک حریف خود را شکست 
دهند و در جدول 48 امتیازی شوند. پپ 
گواردیولا در اولین فصل حضورش در 
منچسترسیتی نتوانست با این تیم جام 
کسب کند ولی در ادامه توانست این تیم 

را به قهرمانی های مداوم برساند. 

دیدگـــــاه
حسرت قهرمانی در آسیا 

مهدیفنونیزاده
کارشناس فوتبال 

 وضعیت اخیر پرسپولیس فارغ از نتیجه روز گذشته آنچنان 
بد نیست. پرسپولیس از ابتدای فصل یک روند رو به رشد را 
داشته و از نظر گل خورده و گل زده هم در شرایط خوبی قرار 
دارد.  در دیدار مقابل فولاد خوزستان و آلومینیوم اراک امتیازات 
بدی را از پرسپولیس گرفتند و اختلاف 5 امتیازی با تیم دوم از 
دست رفت. در این 2 بازی 4 -۳ پنالتی برای پرسپولیس گرفته 
نشد تا نیاز به VAR بیشتر از قبل احساس شود. البته امیدوارم 
پرسپولیس در بازی های بعدی با جمع کردن حداکثر امتیازات 
همچنان در کورس قهرمانی باقی بماند و همچنین بازی های 
زیبا را ارائه بدهد.  صنعت نفت چیزی برای از دست دادن 
نداشت و در ابتدای مسابقه هم بسیار خوب بازی کرد. هنوز هم 
مدافعان پرسپولیس روی سانتر از جناحین مشکل دارند. بازیکن 
نفت ارسالی از سمت چپ داشت و دفاع وسط پرسپولیس هم 
نتوانست توپ ارسالی را قطع کند و به طور حتم دروازه بان هیچ 
تقصیری در دریافت گل نداشت. در ادامه هم احمد گوهری 
یک توپ خطرناک و تک به تک را از بازیکن نفت آبادان گرفت.  
من همیشه می گویم که اگر قرار باشد پرسپولیس گل بخورد 
در دقایق ابتدایی گل دریافت کند تا فرصت برای جبران و 
بازگشت به بازی را داشته باشد. چون تیم های بزرگ وقتی زود 
گل می خوردند بازیکنان شان به خودشان می آیند و می توانند 
باخت را با پیروزی عوض کنند. درباره انتخاب سرمربی تیم ملی 
فوتبال باید بگویم 11 ماه تا جام ملت های آسیا باقی مانده 
است و اگر قرار باشد در این رقابت های مهم و با اهمیت فوتبال 
آسیا برابر تیم های ژاپن، کره جنوبی، عربستان و استرالیا نتایج 
خوبی بگیریم باید از همین حالا به فکر باشیم. از سال 1976 که 
قهرمان آسیا شدیم تا به الان نتوانستیم به قهرمانی برسیم. بر 
همین اساس با تدابیر مسئولان فوتبال ایران معلوم نیست که 
چند سال دیگر قرار است در حسرت قهرمانی در فوتبال آسیا 
منتظر بمانیم. فدراسیون فوتبال هیچ برنامه ای برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی ندارد و رئیس فدراسیون همیشه عنوان می کند 

که وقت برای معرفی سرمربی زیاد است. 

 دخسوس: 

لحظه قهرمانی با استقلال باورنکردنی بود 
وقتی فرناندو دخسوس به ایران آمد، هیچ کسی تصور 
نمی کرد که او یکی از موفق ترین دروازه بان های لیگ برتر لقب 
بگیرد. این دروازه بان برزیلی پیراهن استقلال خوزستان را بر 
تن کرد و ضمن رکوردشکنی، قهرمانی لیگ برتر را نیز تجربه 
کرد. دخسوس آنقدر خوب بود که عبدا... ویسی، سرمربی 
وقت استقلال خوزستان در اظهار نظری عنوان کرده بود »یک 
دروازه بان خوب بهتر از پدر و مادر خوب است.« او پس از جدایی 
از استقلال خوزستان در گسترش فولاد ماشین سازی و پارس 
جنوبی جم نیز به میدان رفت و در نهایت از فوتبال ایران جدا 
شد. او حالا ۳9 ساله است و هنوز فوتبال بازی می کند. مشروح 
گفت وگوی ایسنا با دروازه بان بواویشتای برزیل را در ادامه 

می خوانید: 
 ابتدا بگو چطور وارد فوتبال ایران شدی؟

با دعوت ویسی و با آقای فیکساد، مربی دروازه بان ها به فوتبال 
ایران آمدم. 

 با پیراهن استقلال خوزستان قهرمان لیگ شدی و 
در آن فصل فقط ۱۴ گل خوردی. 

برای موفقیت در زندگی باید بهایی را بپردازید. من خانواده ام 
را در برزیل ترک کردم و تمام تلاشم را وقف تیم استقلال 

خوزستان کردم. با هم تیمی هایم به این عنوان رسیدیم و خیلی 
زود مردم با آمار و ارقام ارائه شده کار من را شناختند. 

 عبدا... ویسی در یک اظهار نظر گفته بود »دروازه بان 
خوب بهتر از پدر و مادر خوب است،« نظر تو چیست؟

من فکر می کنم هیچ چیز با ارزش تر از عشق به والدین نیست. 
ویسی اینگونه گفت تا به من انگیزه بیشتری بدهد. این فقط یک 

راه آرام برای انتقال اعتماد به نفس بود. 
 کار با مربیان ایرانی چطور بود؟ کار با کدام مربی 

ایرانی بهتر بود؟
من به همه مربیان ایرانی علاقه خاصی دارم. از ویسی 
سپاسگزارم. ویسی و فیکساد اولین مربیان من در ایران بودند و 
در سازگاری من با کشور بسیار مهم بودند. در ادامه می خواهم 
از فراز کمالوند تشکر کنم که این فرصت را به من داد تا به 
شهر تبریز بروم و در لیگ برتر ایران بمانم. در نهایت باید به 
آقای مهاجری هم اشاره کنم که زمانی که نیاز داشت به من 

مراجعه کرد. 
 چرا از استقلال خوزستان جدا شدی؟ دوران پس از 

استقلال خوزستان چگونه بود؟
جدایی من از تیم استقلال خوزستان عمدتا به خاطر مسائل 

مالی بود. تیم ما دیگر به موقع به تعهدات خود عمل نمی کرد 
و دستمزدمان را دیر می دادند. به من اطلاع دادند که که 
قرار است مطالباتم پرداخت شود اما تا امروز باشگاه به من 

بدهکار است. 
 از ایران چه خاطراتی به یاد داری؟

من یاد گرفتم که ایران را دوست داشته باشم چون کشوری با 
زیبایی های طبیعی فراوان است. با شهرهای مختلف ایران آشنا 
شدم و دوستان زیادی پیدا کردم. چیزهای زیادی از فرهنگ 
ایران آموختم. خاطرات خوبی از ایران دارم. آن لحظه سوت 
پایان بازی و قهرمانی استقلال خوزستان باورنکردنی بود. در 
خیابان های پر از جمعیت اهواز جشن و پایکوبی راه افتاد و آن 

شب را همیشه به یاد دارم. 
 اکنون کجا بازی می کنی؟

امروز که در تیم بواویشتا در برزیل بازی می کنم. بازی های 
فوق العاده ای انجام داده ام و معتقدم می توانم با بازی در سطح 
بالا، دوران حرفه ای خود را برای 4 سال دیگر ادامه دهم. فکر 
می کنم روزی به ایران برگردم و دوباره بهترین دروازه بان باشم. 

 به دنبال کار مربیگری هم هستی؟
مربیگری در لیگ را دوست دارم و امیدوارم بتوانم در آینده 
مربیگری کنم. حتما بعد از فوتبالم به دنبال کار مربیگری 

خواهم رفت. 
 صحبت پایانی؟

ممنونم از اینکه مرا به یاد داشتید. امیدوارم بتوانم دوباره 
مردم ایران را ببینم. 

در  استقلال  پیشکسوت  برهانی  آرش 
خصوص وضعیت شاگردان ساپینتو در لیگ 
برتر و کسب عنوان در فصل جاری رقابت ها 

صحبت کرد. 
شرایط  پیاپی  برد  چند  از  بعد   
شاگردان ساپینتو را برای قهرمانی چطور 

می بینید؟
سه برد متوالی برابر ملوان، مس کرمان و 
نفت مسجد سلیمان وضعیت روحی و روانی 
بازیکنان را بالا برد و این تیم دوباره در کورس 
قهرمانی قرار گرفت. این سه برد متوالی باعث 
شد تا فاصله هشت امتیازی به سه امتیاز کاهش 
پیدا کند. استقلال اگر امتیازهای لازم را کسب 
کند. به نظر من تا پایان لیگ زمان زیادی مانده 
است و استقلال می تواند به صدر جدول برسد. 
 آمار هجومی استقلال هم در این سه 

بازی با ثبت ۱0 گل خوب بود. 
 خط هافبک استقلال در سه بازی که 
این تیم به پیروزی رسید، عملکرد بسیار 
فوق العاده ای داشت و هر زمان هافبک ها 
عالی کار کنند، خط حمله استقلال نیز گلزنی 
خواهد کرد. در این سه بازی اخیر آرش رضاوند 
و سعید مهری در میانه میدان بازی های 

بی نقصی را به نمایش گذاشتند. 
 مهدی قائدی این روزها در اوج 
آمادگی قرار دارد و خیلی ها او را ستاره 
این تیم طی دیدارهای اخیر می دانند. با 
این حال خیلی ها هم معتقدند استقلال 

به او متکی شده است. نظرتان چیست؟
خدا رو شکر قائدی شرایط خوبی دارد و من 
در مصاحبه های قبلی خودم هم گفته بودم که 
پتانسیل قائدی بالاست و اگر قدر خودش را 
بداند می تواند هم در تیم ملی و هم در تیمهای 
اروپایی بازی کند. همه تیم های دنیا ستاره 
دارند و تیم هایی که ستاره ندارند هم می توانند 
به موفقیت برسند. مثل بارسلونا که بدون مسی 

هم می تواند پیروز شود.
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 پولادگر: اصلاح مکرر اساسنامه فدراسیون ها در دستور کار است
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان گفت که اصلاح مکرر اساسنامه فدراسیون ها، در 
دستور کار این وزارت ورزش قرار دارد. سیدمحمد پولادگر 
در حاشیه مراسم تجلیل از مادران قهرمان و پهلوان پرور اظهار 
داشت: مراسم خیلی خوبی بود که با همت سازمان بسیج 
ورزش برگزار شد. من معتقدم که مادران مهم ترین نقش را 
در بروز و ظهور استعدادها و قهرمان ها در عرصه های مختلف 
دارند؛ نقشی که در این سال ها کم به آنها توجه شده که در 
راس آنها مادران شهدا هستند. این مادران بعد از شهادت 
فرزندانشان هنوز داغدار هستند و جای خالی فرزاندانشان 
را حس می کنند. هنوز وجود موثر و با محبت این مادران 
در جامعه ما نقش آفرین است. به نظرم این مراسم پسندیده 

که دیروز برگزار شد، باید در ابعاد مختلف ادامه داشته باشد 
و همگی قدردان مادران باشیم. وی درباره ایرادات مطرح 
شده به اساسنامه فدراسیون ها که در زمان سلطانی فر وزیر 
سابق ورزش و جوانان به تصویب رسیده، گفت: الان که جای 
پرداختن به این ایرادات نیست، چون این ایرادات مفصل است، 
ولی خب هیچ چیزی بی ایراد نیست. آن چیزی که ما بنا داریم 
از این بعد اتفاق بیفتد، اصلاح مکرر است، چون روی اساسنامه 
قبلی از 78 تا 1400 هیچ اصلاحی نشد و این رویه باید عوض 
شود. در واقع ما وقتی یک آیین نامه را ابلاغ می کنیم و در طول 
سال های متمادی هیچ اصلاحی در آن نمی شود، این شرایط 
منجر به مشکلات متعدد می شود. به همین دلیل بنا داریم که 
هر ساله و حتی زودتر اگر ایرادی وجود دارد، اینها برطرف شود. 

این اساسنامه هم ایراداتی دارد که در آن قالبی که می توان 
اصلاح کرد، یعنی هیات وزیران پیشنهاداتی شده است. در 
واقع به فدراسیون ها اعلام شده و نظراتشان را گرفته ایم و 
جمع بندی هم کرده ایم تا ان شاءا... تقدیم هیات وزیران شود. 
پولادگر درباره بازگشت پیکر سه ملی پوش فوتبال قطع عضو 
که در زلزله ترکیه جان خود را از دست دادند گفت: برگزاری 
مراسم در این خصوص با محوریت فدراسیون جانبازان به 
انجام می رسد. وی در پایان درباره سفر وزیر ورزش روسیه به 
ایران گفت: روسیه در بسیاری از رشته های ورزشی صاحب 
کلاس فنی است و مراودات ما به ویژه مراودات باشگاه های ما 
با باشگاه های روسی می تواند در ارتقای سطح فنی آنها کمک 

کند که این سفر نیز در همین راستا است. 


